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WO-ZA.0022.37.2021 

 

Protokół Nr 119/21 

Zarządu Powiatu Gostyńskiego 

z dnia 8 listopada 2021 r. 

 

 

Ad 1) 

Sto dziewiętnaste posiedzenie Zarządu Powiatu Gostyńskiego otworzył Starosta Robert 

Marcinkowski. 

 

Ad 2) 

Starosta Robert Marcinkowski stwierdził, że Zarząd jest władny podejmować uchwały, gdyż 

jest zachowane quorum.  

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

 

Starosta Robert Marcinkowski powitał zaproszonych gości: 

• p.o. Dyrektor Karolinę Wachowiak, 

• p.o. Dyrektor ds. medycznych dr n. med. Marcina Grochowalskiego.  

 

Starosta Gostyński poprosił o krótkie wyjaśnienie aktualnej sytuacji epidemiologicznej 

i reorganizacji szpitala, ponieważ sytuacja uległa zmianie w ostatnich dwóch dniach. 

Dyrektor ds. medycznych dr n. med. Marcin Grochowalski poinformował, że we wtorek 

w godzinach popołudniowych dotarła decyzja w formie telefonicznej od Wojewody 

Wielkopolskiego, aby utworzyć w SPZOZ w Gostyniu 30 łóżek tzw. covidowych. Podjęto 

wówczas działania zmierzające do przygotowania wszystkiego. Powiedział, że w czwartek 

otrzymano decyzję Wojewody w formie pisemnej, która nakłada na szpital obowiązek 

utworzenia 30 łóżek covidowych w tym 2 łóżka respiratorowe, docelowo określono liczbę 60 

łóżek dla pacjentów chorych na covid-19, a w przypadku niedotrzymania warunków nałożenie 

sankcji. Dr Grochowalski dodał, że szpital jest przygotowany do tego, aby zabezpieczyć 60 łóżek 

covidowych, ale pełną obsadę lekarzy i pielęgniarek będzie miało tylko 30 łóżek. Dodał, że 

szpital można podzielić tylko zachowując niezbędne przestrzenie zapewniając izolację dla 

chorych covidowych, zapewniając ciągi czyste i brudne. NFZ nie zgodził się na zamknięcie 

oddziału chorób wewnętrznych, co zapewniło by obsługę lekarzy i pielęgniarek, dlatego 

zdecydowano o zamknięciu, a dokładniej czasowym zawieszeniu działalności oddziału 

ginekologiczno-położniczego i noworodków. Jest to oddział z dużą ilością pustych łóżek. 

Zdecydowano o pozostawieniu w normalnym trybie pracy oddziału ginekologicznego 

i pozostałych oddziałów, które są prawie w 100% obłożone. Poinformował, że decyzje te zostały 

podjęte po wnikliwej analizie oraz rozmowach z personelem szpitala, zostały wydane w dniu 

6.11.2021 r. wieczorem i obowiązują od dnia dzisiejszego tj. 8.11.2021 r. Ważnym czynnikiem 

decydującym była rozmowa z pracownikami oddziału anestezjologii, który musi zapewniać 

ciągłość pracy wszystkich pozostałych oddziałów, a występują tam duże problemy kadrowe. 

Dlatego lekarze pracujący na oddziale anestezjologii nie zgodzili się na przydzielenie większej 

ilości obowiązków, ponieważ mogłoby się to stać niebezpieczne dla pacjentów. Poinformował, 

że zwrócił się do Agencji Rezerw Materiałowych w sprawie uzyskania od nich przenośnego 

urządzenia do wykonywania badań RTG tzw. aparatu przyłóżkowego. Dodał, że SPZOZ w 

Gostyniu posiadał taki aparat, lecz po roku pandemii był on tak intensywnie eksploatowany, że 

nie nadaje się już do użytku. W tym momencie rozwoju kolejnej fali pandemii jest on niezbędny 

do pracy z pacjentami chorymi na covid. 
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Starosta Robert Marcinkowski zapytał, czy po zakończeniu pandemii oddział zostanie 

ponownie odbudowany. 

Dyrektor ds. medycznych dr n. med. Marcin Grochowalski odpowiedział, że tak. Dodał, że 

cały czas pracują nad pozyskaniem lekarzy ginekologów, aby zapewnić odpowiednie 

funkcjonowanie tego oddziału.  

P.o. Dyrektor Karolina Wachowiak wyjaśniła, że nie jest to wstęp do działań zmierzających 

do całkowitego zamknięcia oddziału ginekologiczno-położniczego. Dyrekcja pracuje w celu 

szybkiego przywrócenia jego funkcjonowania.  

Starosta Robert Marcinkowski zaprosił Wójta Gminy Pępowo Grzegorza Matuszaka 

wyjaśniając, że jest jeden ważny temat, który chce omówić. Poinformował, że w miniony piątek 

zostały otwarte oferty na flagową inwestycję powiatu, jaką jest przebudowa drogi Pępowo-

Siedlec. Wniosek opiewał na kwotę około 7 200 000 zł i takie środki zostały zabezpieczone 

w budżecie, w międzyczasie zweryfikowano kosztorys, który wyniósł około 9 000 000 zł. 

Wpłynęły trzy oferty: jedna powyżej 10 000 000 zł, kolejna 9 900 000zł, a ostatnia na kwotę 

8 850 000 zł. W tej chwili stoimy w obliczu podpisania umowy z Wojewodą na dofinansowanie 

tej inwestycji w kwocie około 3 600 000 zł, co ma się dokonać lada dzień. Według obliczeń 

zabezpieczonych środków brakująca kwota wynosi około 1 800 000 zł. W tym miejscu pojawia 

się pytanie czy podpisywać umowę z Wojewodą i jak zaplanować budżet. Ograniczyć zakresu 

tego zadania nie można, a jest to bardzo ważna inwestycja dla powiatu.  

Wójt Pępowa Grzegorz Matuszak wyjaśnił, że rozmawiał z radnymi na sesji rady gminy i są 

zdecydowani dołożyć brakujące środki finansowe, aby zrealizować tą inwestycję w pełnym 

zakresie. Biorąc pod uwagę tendencję wzrostu cen materiałów i usług, należy wykorzystać 

sytuację oraz dofinansowanie i wykonać inwestycję jak najszybciej. Dodał, że jeżeli będzie 

potrzeba finansowania pozostałych inwestycji w gminie radni są zdecydowani, żeby wszystkie 

wcześniej planowane inwestycje zrealizować.  

Starosta Robert Marcinkowski podsumowując zaproponował, aby w tej chwili zmobilizować 

wszystkie środki na największą i najważniejszą inwestycję, a pozostałe planowane budowy 

i remonty na terenie gminy Pępowo wpisać na przyszły rok budżetowy jako inwestycje na tzw. 

liście rezerwowej.. 

 

Ad 3) 

Starosta Robert Marcinkowski przedstawił proponowany porządek posiedzenia Zarządu. 

Porządek posiedzenia został przyjęty w wyniku głosowania: 5 głosów „za”. 

 

Ad 4) 

Protokół Nr 118/21 z 21 października 2021 r. został przyjęty w wyniku głosowania: 5 głosów 

„za”. 

 

Ad 5 a) 

Wniosek Uczniowskiego Klubu Sportowego Biskupianka Stara Krobia w sprawie rozpatrzenia 

oferty w trybie małego grantu przedstawił Etatowy Członek Zarządu Szymon Jakubowski. 

(nr sprawy: BPR.525.10.21) 

 

Opinia Biura Promocji i Rozwoju Powiatu:  

„Uczniowski Klub Sportowy Biskupianka Stara Krobia planuje zorganizować XVII 

MASOWY BIEG GOSTYŃSKI - GOSTYŃSKI BIEG NIEPODLEGŁOŚCI. Bieg ma na 

celu przede wszystkim wpłynięcie na rozwój sprawności fizycznej, zachowanie 

zdrowia, oderwanie od zagrożeń cywilizacyjnych - siedzący tryb życia, rozwój 

zainteresowania bieganiem, jako jednej z najzdrowszych i najprostszych formy ruchu, 
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głównie wśród dzieci i młodzieży, ale także dla szerokiej rzeszy ludzi dorosłych, 

których jak wynika z obserwacji coraz więcej uprawia bieganie. Jednocześnie chcą 

wpływać na wzrost świadomości uczestników i widzów na temat bezpieczeństwa 

w trakcie uprawiania sportu i organizowania dużych imprez sportowych. Bieg 

listopadowy ma również służyć rozwojowi patriotyzmu, poczucia jedności narodowej 

poprzez wprowadzenie elementów obchodów 103 - lecia odzyskania przez Polskę 

niepodległości w formie przekazywania wszystkim uczestnikom informacji 

związanych z świętem, odśpiewania hymnu narodowego. Planowany termin realizacji 

zadania to 11 listopada 2021 r. Wnioskowana kwota 5 000 zł. Mając na uwadze powyższe 

oraz zgodnie z art. 19a. ust. 1 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie (t.j. Dz. U. z 2020 r. póz. 1057.) organ wykonawczy jednostki 

samorządu terytorialnego uznając celowość realizacji zadania, może zlecić organizacji 

pozarządowej lub podmiotom wymienionym w art. 3 ust. 3, z pominięciem otwartego 

konkursu ofert, realizację zadania publicznego o charakterze lokalnym lub regionalnym, 

Biuro Promocji i Rozwoju Powiatu, proponuje wesprzeć Uczniowski Klub Sportowy 

Biskupianka Stara Krobia wnioskowaną kwotą 5 000 zł w formie małego grantu.” 

 

Zarząd Powiatu w wyniku głosowania: 5 głosów „za” rozpatrzył wniosek pozytywnie 

zgodnie z opinią Biura.  

Odpowiedzi udzieli BPR. 

 

Ad 5 b) 

Wniosek Stowarzyszenia Miłośników Muzyki Świętogórskiej im. Józefa Zeidlera w sprawie 

rozpatrzenia oferty w trybie małego grantu przedstawił Etatowy Członek Zarządu Szymon 

Jakubowski. (nr sprawy: BPR.525.12.2021) 

 

Opinia Biura Promocji i Rozwoju Powiatu:  

„Celem projektu Stowarzyszenia Miłośników Muzyki Świętogórskiej im. Józefa Zeidlera jest 

nagranie materiału muzycznego do wydania płyty "Polonezy Polskie" kompozytorów Jana 

Chrzciciela Kiszwaltera i Alfonsa Szczerbińskiego. Zadanie polegać będzie na przeprowadzeniu 

sesji nagraniowej utworów wykonywanych na fortepianie. Nagranie zrealizowane zostanie 

w Grabonogu (dworek Bojanowskich) z okazji jubileuszu śmierci bł. Edmunda Bojanowskiego. 

Płyta będzie wydana w 2022 roku w nakładzie 1500 egzemplarzy i będzie doskonałym 

materiałem promocyjnym promującym powiat gostyński jako miejsce, w którym tworzona była 

i jest kultura wysoka. Planowany termin realizacji zadania przypada na listopad - grudzień. 

Wnioskowana kwota 7 000 zł. Mając na uwadze powyższe oraz zgodnie z art. 19a. ust. 1 ustawy 

z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie (t.j. Dz. U. 

z 2020 r. poz. 1057.) organ wykonawczy jednostki samorządu terytorialnego uznając celowość 

realizacji zadania, może zlecić organizacji pozarządowej lub podmiotom wymienionym w art. 3 

ust. 3, z pominięciem otwartego konkursu ofert, realizację zadania publicznego o charakterze 

lokalnym lub regionalnym, Biuro Promocji i Rozwoju Powiatu proponuje wesprzeć 

Stowarzyszenie Miłośników Muzyki Świętogórskiej im. Józefa Zeidlera w Gostyniu kwotą 5 000 

zł w formie małego grantu. W budżecie biura w dziale 921 rozdział 92195 paragraf 2360 

w zakresie kultury i dziedzictwa kulturowego jest zabezpieczone 5 800 zł.” 

 

Zarząd Powiatu w wyniku głosowania: 5 głosów „za” rozpatrzył wniosek pozytywnie 

zgodnie z opinią Biura. 

Odpowiedzi udzieli BPR. 
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Ad 5 c) 

Wniosek Parafii rzymskokatolickiej pw. św. Małgorzaty w Gostyniu w sprawie rozpatrzenia oferty 

w trybie małego grantu przedstawił Etatowy Członek Zarządu Szymon Jakubowski. (nr sprawy: 

BPR.525.11.2021) 

 

Opinia Biura Promocji i Rozwoju Powiatu:  

„Celem projektu Parafii rzymskokatolickiej pw. św. Małgorzaty w Gostyniu jest walka z izolacją 

po pandemiczną i przeciwdziałanie pogłębiania poczucia osamotnienia wśród osób starszych. 

Parafia wraz z działającą w niej wspólnotą Akademickiego Zespołu Caritas, który jest jednostką 

zarządzającą Regionalnym Centrum Caritas w Gostyniu zauważa bardzo duże 

zapotrzebowanie na miejsce spotkań dla osób starszych. Dlatego też Parafia postanowiła 

utworzyć Punkt Seniora, który ma być początkiem większego przedsięwzięcia, jakim będzie 

stworzenie Powiatowego Centrum Rozwoju Seniora. Działalność punktu dla seniora 

w założeniu ma być dwufazowa: działalność wspierająca - uruchomienie numeru zaufania, na 

który seniorzy mogą dzwonić w każdym momencie oraz stałego punktu spotkań, do którego 

seniorzy mogą przyjść, gdy czują się samotni; działalność rozwojowa - uruchomienie cyklu 

spotkań integracyjnych dla seniorów w grupach dostosowanych do obecnych wymogów 

epidemiologicznych, ale z zachowaniem możliwości integracji seniora z rówieśnikami. Parafia 

planuje zorganizować cykl spotkań: cotygodniowe zajęcia informatyczne w małych grupach 

(6 spotkań); lektorat językowy - j. angielski (6 spotkań); poznawanie najnowszych technologii 

(3 spotkania - obsługa smartphona, tabletów, tworzenie robotów); spotkania pielęgnacyjno-

zdrowotne (4 spotkania - profilaktyka zdrowotna, pielęgnacja skóry, stawów). Zadanie 

zwieńczone będzie spotkaniem podsumowującym dla wszystkich uczestników. Zadanie 

skierowane jest dla osób 60+ z całego powiatu gostyńskiego. Zajęcia i punkt wsparcia mieścić 

się będą przy ul. Jana Pawła II 10 w budynku Domu Katechetycznego, należącego do Parafii. 

Parafia dysponuje budynkiem z pomieszczeniami, w których mogą odbywać się te zajęcia. 

Jedynym problemem jest sanitariat, który wymaga gruntownego remontu. W związku 

z powyższym Parafia ma zamiar przeprowadzić remont pomieszczenia sanitarnego, 

zlokalizowanego na parterze Domu Katechetycznego. Planowany termin realizacji zadania 

przypada na październik – grudzień. Wnioskowana kwota 10 000 zł. Mając na uwadze 

powyższe oraz zgodnie z art. 19a. ust. 1 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie (t.j. Dz. U. z 2020 r. poz. 1057. ), organ wykonawczy jednostki 

samorządu terytorialnego, uznając celowość realizacji zadania, może zlecić organizacji 

pozarządowej lub podmiotom wymienionym w art. 3 ust. 3, z pominięciem otwartego konkursu 

ofert, realizację zadania publicznego o charakterze lokalnym lub regionalnym, Biuro Promocji 

i Rozwoju Powiatu uważa, iż powstanie Powiatowego Centrum Rozwoju Seniora jest potrzebne, 

a jego działalność dopiero zostanie rozszerzona i będzie kontynuowana dalej, po zakończeniu 

projektu w ramach „Małego grantu”. Oferta Parafii ma rozpocząć funkcjonowanie Centrum. BPR 

uważa, że zasadnym jest potrzeba modernizacji sanitariatu. Dzięki pozyskaniu wykładowców, 

psychologa, specjalisty, księgowej, którzy będą pracować w ramach wolontariatu można 

dołożyć określoną kwotę na pomoc w remoncie sanitariatu, gdyż zadanie jest integralną częścią 

projektu. Biuro Promocji i Rozwoju Powiatu proponuje wesprzeć Parafię rzymskokatolicką 

pw. św. Małgorzaty w Gostyniu kwotą 6 000 zł w formie małego grantu.” 

 

Zarząd Powiatu w wyniku głosowania: 5 głosów „za” rozpatrzył wniosek pozytywnie 

zgodnie z opinią Biura. 

Odpowiedzi udzieli BPR. 
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Ad 5 d) 

Wniosek Wydziału Komunikacji i Dróg w sprawie wyrażenia zgody na zwiększenie zakresu robót 
budowlanych na zadaniu inwestycyjnym pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 4909P Krobia - 
Miejska Górka w m. Rogowo" przedstawił Etatowy Członek Zarządu Szymon Jakubowski. 
(nr sprawy: KD.DR.0360.39.2021) 
 

Opinia Wydziału Komunikacji i Dróg: 

„Wydział Komunikacji i Dróg referat ds. dróg zwraca się z prośba o akceptację zwiększenia 

zakresu robót budowlanych na zadaniu inwestycyjnym pn. „Przebudowa drogi powiatowej 

nr 4909P Krobia - Miejska Górka w m. Rogowo". Wniosek jest podyktowany potrzebą 

utwardzenia części działki o nr 108/4 w m. Rogowo stanowiącej własność Powiatu 

Gostyńskiego a służąca jako dojazd do DPS Rogowo. Powierzchnia utwardzenia wynosi 204 

m2. Koszt prac dodatkowych szacowany jest na ok 16 000 złotych. Referat ds. dróg informuje, 

że posiada środki finansowe na pokrycie zwiększonego zakresu robót. 

Radny Damian Walczak poruszył temat wyboru niektórych firm projektowych, które 

przygotowują dokumentację inwestycji, głównie drogowych, ponieważ jakość i terminowość ich 

pracy pozostawia wiele do życzenia, co znacząco utrudnia realizację inwestycji oraz zwiększa 

koszty. Jego zdaniem w przypadku zapytań ofertowych Referat ds. Dróg nie powinien wysyłać 

zaproszeń lub zwrócić szczególną uwagę przy składaniu ofert przez te podmioty, które 

w przeszłości nierzetelnie i nieterminowo realizowały swoje zobowiązania wynikające z umów. 

Jest wielu projektantów, z którymi Powiat współpracuje, którzy robią to bardzo dobrze i ich ta 

sugestia w żaden sposób nie dotyczy. Ograniczenie to nie dotyczy naturalnie przetargów, gdzie 

w tym trybie nie można wykluczać żadnych potencjalnych wykonawców. 

 

Etatowy Członek Zarządu Szymon Jakubowski powiedział, że należy zwrócić uwagę na 

realizację wniosków złożonych przez radnych do wydziałów, ponieważ zdarza się, że po kilku 

tygodniach lub dłużej sprawy nie zostały załatwione. Dodał, że potrzebny jest system kontroli 

wykonania lub udzielenia odpowiedzi, a czas przygotowania odpowiedzi nie może być dłuższy 

niż 30 dni.  

 

Zarząd Powiatu w wyniku głosowania: 5 głosów „za” rozpatrzył wniosek pozytywnie. 

Odpowiedzi udzieli KD-DR. 

 

Ad 6 a) 

Rozpatrzenie interpelacji złożonej przez radną Rady Miejskiej w Poniecu Łucję Markowską 

w sprawie remontu chodników w miejscowości Łęka Wielka. (nr sprawy: KD.DR.0362.63.2021) 

 

Opinia Wydziału Komunikacji i Dróg: 

W dniu 8 października 2021 r. do Referatu ds. dróg wpłynęła interpelacja od Sołtysa wsi Łęka 

Wielka Pani Łucji Markowskiej w sprawie remontu chodników w miejscowości Łęka Wielka. 

W związku z powyższym informuję, że nie planowano w 2021 roku wykonania remontu 

chodników w Łęce Wielkiej i w planie finansowym na rok 2021 nie zabezpieczono środków 

finansowych na wykonanie powyższego zadania. Działania będą tematem ustaleń 

z samorządem gminnym. 

 

Zarząd Powiatu w wyniku głosowania: 5 głosów „za” rozpatrzył wniosek zgodnie z opinią 

Wydziału.  

Odpowiedzi udzieli KD-DR. 
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Ad 6 b) 

Rozpatrzenie interpelacji złożonych przez radną Rady Miejskiej w Poniecu Łucję Markowską 

w sprawie remontu pobocza oraz drogi 4793P Łęka Wielka – Bielawy. (nr sprawy: 

KD.DR.0362.63.2021) 

 

Opinia Wydziału Komunikacji i Dróg: 

W dniu 8 października 2021 r. do Referatu ds. dróg wpłynęła interpelacja od Sołtysa wsi Lęka 

Wielka Pani Łucji Markowskiej w sprawie remontu pobocza oraz drogi 4793P (Łęka Wielka - 

Bielawy). W związku z powyższym informuję, że nie planowano w 2021 roku wykonania 

remontu pobocza oraz drogi nr 4793P ma odcinku Łęka Wielka - Bielawy i w planie 

finansowym na rok 2021 nie zabezpieczono środków finansowych na wykonanie powyższego 

zadania. Działania będą tematem ustaleń z samorządem gminnym. Ponadto informuję, że 

priorytetem w roku 2021 na terenie Gminy Poniec by ła rozbudowa drogi powiatowej 

nr 4803P Poniec - Krobia m.  Dzięczyna oraz przebudowa drogi powiatowej w m. Rokosowo. 

Działania doraźne związane z remontem i uzupełnieniem ubytków są podejmowane na bieżąco. 

 

Zarząd Powiatu w wyniku głosowania: 5 głosów „za” rozpatrzył wniosek zgodnie z opinią 

Wydziału.  

Odpowiedzi udzieli KD-DR. 

 

Ad 7 a) 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady Powiatu Gostyńskiego w sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu 

zbiorowego w powiatowych przewozach pasażerskich na terenie Powiatu Gostyńskiego 

przedstawił Etatowy Członek Zarządu Szymon Jakubowski. 

 

Uchwała Nr 119/694/21 w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady Powiatu Gostyńskiego 

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie 

publicznego transportu zbiorowego w powiatowych przewozach pasażerskich na terenie 

Powiatu Gostyńskiego została podjęta w wyniku głosowania: 5 głosów „za”. 

 

Ad 7 b) 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady Powiatu Gostyńskiego w sprawie 

zmiany Uchwały nr XXVII/214/21 z dnia 25 marca 2021 r. w sprawie określenia zadań z zakresu 

rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych, realizowanych w ramach 

środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych oraz wysokości kwot 

na poszczególne zadania w 2021 r. przedstawił Wicestarosta Janusz Sikora.  

 

Uchwała Nr 119/695/21 w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady Powiatu Gostyńskiego 

w sprawie zmiany Uchwały nr XXVII/214/21 z dnia 25 marca 2021 r. w sprawie określenia 

zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych, 

realizowanych w ramach środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych oraz wysokości kwot na poszczególne zadania w 2021 r. została 

podjęta w wyniku głosowania: 5 głosów „za”. 

 

Ad 7 c) 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady Powiatu Gostyńskiego w sprawie 

ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie powiatu gostyńskiego 

przedstawił Wicestarosta Janusz Sikora.  
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Uchwała Nr 119/696/21 w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady Powiatu Gostyńskiego 

w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie powiatu 

gostyńskiego została podjęta w wyniku głosowania: 5 głosów „za”. 

 

Ad 7 d) 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady Powiatu Gostyńskiego w sprawie 
ustalenia na 2022 rok wysokości opłat za usuwanie i przechowywanie pojazdów usuniętych 
z dróg oraz wysokości kosztów powstałych w wyniku odstąpienia od realizacji dyspozycji 
usunięcia pojazdu przedstawił Etatowy Członek Zarządu Szymon Jakubowski. 
 

Uchwała Nr 119/697/21 w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady Powiatu Gostyńskiego 
w sprawie ustalenia na 2022 rok wysokości opłat za usuwanie i przechowywanie 
pojazdów usuniętych z dróg oraz wysokości kosztów powstałych w wyniku odstąpienia 
od realizacji dyspozycji usunięcia pojazdu została podjęta w wyniku głosowania: 
5 głosów „za”. 
 

Ad 7 e) 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady Powiatu Gostyńskiego w sprawie 

zmiany Uchwały Nr III/27/19 Rady Powiatu Gostyńskiego z dnia 31 stycznia 2019 r. w sprawie 

powołania Rady Społecznej przy Samodzielnym Publicznym Zespole Opieki Zdrowotnej 

w Gostyniu przedstawił Starosta Robert Marcinkowski. 

 

Uchwała Nr 119/698/21 w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady Powiatu Gostyńskiego 

w sprawie zmiany Uchwały Nr III/27/19 Rady Powiatu Gostyńskiego z dnia 31 stycznia 

2019 r. w sprawie powołania Rady Społecznej przy Samodzielnym Publicznym Zespole 

Opieki Zdrowotnej w Gostyniu została podjęta w wyniku głosowania: 5 głosów „za”. 

 

Ad 7 f) 

Projekt uchwały w sprawie zawarcia Aneksu Nr 31 do umowy zawartej w dniu 28 marca 2013 r. 

o dofinansowanie działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej w Piaskach przedstawił 

Wicestarosta Janusz Sikora.  

 

Stowarzyszenie na Rzecz Osób Niepełnosprawnych Kreatywni wystąpiło z wnioskiem 

o przeniesienie środków między zadaniami w planie wydatków na działalność WTZ w Piaskach 

w roku 2021. W związku z powyższym PCPR załącza projekt uchwały w sprawie zawarcia 

Aneksu Nr 31 do umowy zawartej w dniu 28 marca 2013 r. o dofinansowanie działalności 

Warsztatu Terapii Zajęciowej w Piaskach ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji 

Osób Niepełnosprawnych, zgodnie z którą wysokość środków finansowych na działalność 

Warsztatu Terapii Zajęciowej w Piaskach w roku 2021, z uwzględnieniem podziału na 

poszczególne rodzaje kosztów oraz źródła ich finansowania, zostaje określona w formie aneksu 

do ww. umowy. 

 

Uchwała Nr 119/699/21 w sprawie zawarcia Aneksu Nr 31 do umowy zawartej w dniu 

28 marca 2013 r. o dofinansowanie działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej w Piaskach 

została podjęta w wyniku głosowania: 5 głosów „za”. 
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Ad 7 g) 

Projekt uchwały w sprawie upoważnienia Dyrektora Środowiskowego Domu Samopomocy 

w Krobi przedstawił Etatowy Członek Zarządu Szymon Jakubowski, który zwrócił uwagę, że 

należy zmienić numer dowodu osobistego Dyrektor ŚDS w Krobi Swietłany Figiel.  

 

Upoważnia się Panią Swietłanę Figiel - Dyrektora Środowiskowego Domu Samopomocy 

w Krobi, do podejmowania działań zmierzających do realizacji projektu „Zakup samochodu 

przeznaczonego do przewozu osób niepełnosprawnych dla Środowiskowego Domu 

Samopomocy w Chwałkowie - likwidacja barier transportowych”, z siedzibą w Krobi, w ramach 

„Programu wyrównywania różnic między regionami III” w obszarze D, w tym do zakupu pojazdu 

osobowego do przewozu osób niepełnosprawnych oraz do wykonywania innych czynności 

w tym zakresie. 

 

Uchwała Nr 119/700/21 w sprawie upoważnienia Dyrektora Środowiskowego Domu 

Samopomocy w Krobi została podjęta w wyniku głosowania: 5 głosów „za”. 

 

Ad 7 h) 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zwolnienie z opłat przedstawił Etatowy Członek 

Zarządu Szymon Jakubowski.  

 

Zwalnia się Zarząd Gostyński Futsal z opłat za korzystanie z hali sportowo – widowiskowej 

i szatni mieszczącej się w Gostyniu przy ul. Wrocławskiej 10, zarządzanej przez Zespół Szkół 

Ogólnokształcących w Gostyniu w następujących dniach 4- 5 grudnia 2021 r. w godzinach od 

09:00-15:00. Wykonanie uchwały powierza się Dyrektorowi Zespołu Szkół Ogólnokształcących 

w Gostyniu. 

 

Uchwała Nr 119/701/21 w sprawie wyrażenia zgody na zwolnienie z opłat została podjęta 

w wyniku głosowania: 5 głosów „za”. 

 

Ad 7 i) 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zwolnienie z opłat przedstawił Etatowy Członek 

Zarządu Szymon Jakubowski. 

 

Zwalnia się Gostyńskie Mażoretki z opłat za korzystanie z hali sportowo – widowiskowej i szatni 

mieszczącej się w Gostyniu przy ul. Wrocławskiej 10, zarządzanej przez Zespół Szkół 

Ogólnokształcących w Gostyniu w dniach 02-03.04.2022 roku. Zwalnia się również Fundację na 

rzecz młodych talentów KA4 z opłat za korzystanie z hali i szatni w dniach 27-28.11.2021 roku. 

Wykonanie uchwały powierza się Dyrektorowi Zespołu Szkół Ogólnokształcących w Gostyniu. 

 

Uchwała Nr 119/702/21 w sprawie wyrażenia zgody na zwolnienie z opłat została podjęta 

w wyniku głosowania: 5 głosów „za”. 

 

Ad 7 j) 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zwolnienie z opłat przedstawił Etatowy Członek 

Zarządu Szymon Jakubowski.  

 

Zwalnia się Miejski Klub Sportowy Kania Gostyń z opłat za korzystanie z hali sportowo – 

widowiskowej i szatni mieszczącej się w Gostyniu przy ul. Wrocławskiej 10, zarządzanej przez 

Zespół Szkół Ogólnokształcących w Gostyniu w dniu 20 listopada 2021 roku w godzinach od 
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10:00 do 17:00. Wykonanie uchwały powierza się Dyrektorowi Zespołu Szkół 

Ogólnokształcących w Gostyniu. 

 

Uchwała Nr 119/703/21 w sprawie wyrażenia zgody na zwolnienie z opłat została podjęta 

w wyniku głosowania: 5 głosów „za”. 

 

Ad 7 k) 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia informacji o stanie realizacji zadań oświatowych powiatu 

gostyńskiego za rok szkolny 2020/2021 przedstawił Wicestarosta Janusz Sikora, który 

poinformował o błędzie w wyliczeniu ilości uczniów w załączniku. 

 

Uchwała Nr 119/704/21 w sprawie przyjęcia informacji o stanie realizacji zadań 

oświatowych powiatu gostyńskiego za rok szkolny 2020/2021 po korekcie została podjęta 

w wyniku głosowania: 5 głosów „za”.  

 

Ad 7 l) 

Projekt uchwały w sprawie przyznania nagród finansowych dyrektorom i kierownikom 

powiatowych jednostek pomocy społecznej z okazji Dnia Pracownika Socjalnego przedstawił 

Wicestarosta Janusz Sikora. 

 

Dzień Pracownika Socjalnego to polskie święto obchodzone 21 listopada na mocy zapisu 

ustawy o pomocy społecznej z dnia 29 listopada 1990 r. Jest to ogólnopolski dzień, którego 

ustanowienie przez Sejm RP podkreśla rolę tego sektora w polskiej rzeczywistości. Jest to też 

okazja do dostrzeżenia i wyróżnienia pracowników pomocy społecznej i wsparcia rodziny. 

Szczególną grupą z tej kategorii są kierownicy i dyrektorzy placówek tego obszaru – liderzy 

systemu wsparcia rodziny i pomocy społecznej, którzy organizują, kierują i koordynują pracę 

jednostek organizacyjnych w trudnym okresie obostrzeń epidemicznych. Podejmują również 

dodatkowe działania poprawiające funkcjonowanie placówek, których są dyrektorami 

i kierownikami. Koordynowali też realizację powiatowych projektów unijnych dla pieczy 

zastępczej: rodzinnej i instytucjonalnej oraz projektów dla domów pomocy społecznej. Warto 

podkreślić, że projekty te nie przewidują środków na ich koordynację.  Zarząd Powiatu 

Gostyńskiego przyznaje, na wniosek dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie 

w Gostyniu, nagrody: dyrektor Renacie Wojdzie (DPS w Rogowie), dyrektor Grażynie Wirze 

(DPS w Zimnowodzie), dyrektorowi Ryszardowi Janaszakowi (DPS w Chwałkowie), dyrektor 

Agnieszce Jackowiak (DPS w Chumiętkach), dyrektor Karolinie Dolacie (Centrum Obsługi 

Placówek Opiekuńczo - Wychowawczych w Bodzewie), kierownikowi Swietłanie Figiel (ŚDS 

w Krobi). Zarząd Powiatu Gostyńskiego przyznaje, na wniosek Wicestarosty Gostyńskiego, 

nagrodę dyrektorowi Mirosławowi Sobkowiakowi (PCPR w Gostyniu). 

 

Uchwała Nr 119/705/21 w sprawie przyznania nagród finansowych dyrektorom 

i kierownikom powiatowych jednostek pomocy społecznej z okazji Dnia Pracownika 

Socjalnego po korekcie została podjęta w wyniku głosowania: 5 głosów „za”. 

 

Ad 7 m) 

Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu powiatu na 2021 r. przedstawiła Skarbnik Powiatu 

Hanna Danek. 

Zmiany w planie dochodów dotyczą: 

- zmniejszenie o kwotę 2 250,00 zł z tytułu zmniejszenia dotacji od Wojewody Wlkp. na bieżącą 

działalność KPPSP w Gostyniu; 
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- zwiększenie o kwotę 13 758,70 zł z tytułu zwiększenia dotacji od Wojewody Wlkp. na 

realizację pomocy dla repatriantów; 

- zwiększenie o kwotę 223 097,00 zł z tytułu zwiększenia dotacji od Wojewody Wlkp. na 

dodatkowy fundusz motywacyjny w PINB w Gostyniu i KPPSP w Gostyniu; 

- zwiększenie o kwotę 6 500,00 zł z tytułu zwiększenia pomocy finansowej z Gminy Piaski na 

dofinansowanie realizacji zadania „Budowa chodnika w ciągu drogi powiatowej 4907P 

w miejscowości Grabonóg (Lipki) na odcinku 120,00 mb”; 

- przesunięcia pomiędzy paragrafami w Starostwie Powiatowym w Gostyniu. 

Ogółem plan dochodów zwiększa się o kwotę 241 105,70 zł. 

Zmiany w planie wydatków: 

- zmniejszenie o kwotę 2 250,00 zł w KPPSP w Gostyniu z bieżących wydatków; 

- zwiększenie o kwotę 13 758,70 zł na realizację pomocy dla repatriantów; 

- zwiększenie o kwotę 22 200,00 zł w PINB w Gostyniu na dodatkowy fundusz motywacyjny; 

- zwiększenie o kwotę 200 897,00 zł w KPPSP w Gostyniu na dodatkowy fundusz motywacyjny; 

- zwiększenie o kwotę 6 500,00 zł na realizację zadania „Budowa chodnika w ciągu drogi 

powiatowej 4907P w miejscowości Grabonóg (Lipki) na odcinku 120,00 mb”; 

- zwiększenie o kwotę 180 000,00 zł na dotację dla SPZOZ w Gostyniu na zakup sprzętu 

medycznego; 

- rozdysponowanie rezerwy na inwestycje i zakupy inwestycyjne w kwocie 180 000,00 zł; 

- przesunięcia pomiędzy rozdziałami i paragrafami w Starostwie Powiatowym w Gostyniu, ZSZ 

w Gostyniu, ZSO w Gostyniu, PPP w Gostyniu, DPS w Chwałkowie, KPPSP 

w Gostyniu, PCPR w Gostyniu, ZSOiZ w Krobi. 

Ogółem plan wydatków zwiększa się o kwotę 241 105,70 zł. 

 

Uchwała Nr 119/706/21 w sprawie zmiany budżetu powiatu na 2021 r. została podjęta 

w wyniku głosowania: 5 głosów „za”.  

 

Ad 7 n) 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady Powiatu Gostyńskiego w sprawie 
zmiany budżetu powiatu na 2021 r. przedstawiła Skarbnik Powiatu Hanna Danek.  
 

Uchwała Nr 119/707/21 w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady Powiatu Gostyńskiego 

w sprawie zmiany budżetu powiatu została podjęta w wyniku głosowania: 5 głosów „za”.  

 

Ad 7 o) 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady Powiatu Gostyńskiego w sprawie 
zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2021-2031 przedstawiła Skarbnik Powiatu 
Hanna Danek.  
 

Uchwała Nr 119/708/21 w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady Powiatu Gostyńskiego 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2021-2031 została podjęta 

w wyniku głosowania: 5 głosów „za”.  

 

Ad 8) 

Informację SPZOZ w Gostyniu w sprawie wykonanych rekomendacji określonych 

w Sprawozdaniu z audytu wewnętrznego przedstawił Starosta Robert Marcinkowski. 

 

Ad 9) 

Informację SPZOZ w Gostyniu w sprawie danych finansowych szpitala wg stanu na dzień 

30 września 2021 r. przedstawił Starosta Robert Marcinkowski. 
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Ad 10) 

W punkcie „Informacja członków Zarządu z podejmowanych działań między posiedzeniami 

Zarządu” głosu nie zabrano. 

 

Ad 11) 

„Wolne głosy i wnioski.” 

 

Etatowy Członek Zarządu Szymon Jakubowski poinformował, że uczestniczył 

w wideokonferencji dotyczącej programu „Kolej+” i linii kolejowej Gostyń-Kąkolewo. Marszałek 

Jankowiak poinformował o planowanych kosztach tej inwestycji, wynikających z opracowanej 

dokumentacji w wysokości 167 000 000 zł, z czego 25 000 000 zł byłoby do pokrycia ze strony 

samorządów. 50% tej kwoty zapewniłby samorząd Województwa Wielkopolskiego, a 50% 

zostanie rozdzielone na powiaty: gostyński, leszczyński, miasto Leszno, gminę Gostyń, 

Osieczną i Krzemieniewo. W tej kwestii jest do podpisania porozumienie do 10.11.2021 r., które 

w teorii nie jest zobowiązaniem, ale należy wziąć pod uwagę, że w ciągu 5 lat trzeba będzie 

zabezpieczyć na ten cel kwotę 3 325 000 zł. Każdy samorząd ma odpowiedzieć, czy weźmie 

udział w tej inwestycji. Dlatego przedstawia się temat Zarządowi, który podejmie decyzję, czy 

jesteśmy skłonni do tak dużej inwestycji.  

Radny Damian Walczak zauważył, że inwestycja powinna zostać zaopiniowana przez Komisję 

Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego. 

 

Ad 12) 

Wobec wyczerpania porządku obrad Starosta Robert Marcinkowski zamknął 119 posiedzenie 

Zarządu Powiatu Gostyńskiego. 

 

Starosta Gostyński 

/-/ Robert Marcinkowski 

 

 

Członkowie Zarządu: 

1. Krzysztof Deutsch   ………………….………………….. 

2. Szymon Jakubowski  ………………….………………….. 

3. Janusz Sikora  ……………………………………… 

4. Damian Walczak  ………………………………………. 

 

 

Protokołowała: Izabela Andrzejewska 


